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Abstract (en)
A dispensing device (1) for fluids has a fluid pump (5) and a compressed air pump (6) and control means (10), by means of which only
precompression takes place in the pump (6) in a stroke-dependent manner during a first partial stroke (34), then during a further partial stroke (36)
fluid is conveyed out of the two pumps (5, 6) after a pressure-dependent opening of outlet valves and finally during a further partial stroke (37) fluid
is conveyed out of the pump (6) only. So that the pump (5) does not feed into the outlet channel (11) via the partial strokes (35, 37), fluid is conveyed
back into the accumulator via the inlet channel (18). <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Austragvorrichtung (1) für Medien weist eine Medien-Pumpe (5) und eine Druckluft-Pumpe (6) sowie Steuermittel (10) auf, durch welche
hubabhängig während eines ersten Teilhubes (34) nur in der Pumpe (6) vorkomprimiert, dann während eines weiteren Teilhubes (36) aus beiden
Pumpen (5, 6) nach druckabhängiger Öffnung von Auslaßventilen gefördert und schließlich während eines weiteren Teilhubes (37) nur noch aus
der Pumpe (6) gefördert wird. Damit die Pumpe (5) über die Teilhübe (35, 37) nicht in den Auslaßkanal (11) fördert, wird über den Einlaß-Kanal (18)
zurück in den Speicher gefördert. <IMAGE>
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